



技术要求

- 1、纸箱表面无破损、脏污、变形、毛刺、折痕、划伤、起泡等缺陷，切边应整齐，粘合牢固，折弯处不能开裂；无影响使用的毛刺、机械损伤和裂纹。
Carton surface without damage, dirt, deformation, burr, crease, defects such as scratch, foaming, trimming should be neat, adhesion strong, bending can't crack; Not affect the use of burr, mechanical damage and crack.
- 2、印刷版面应符合设计文件要求，印刷字迹完整、清晰，无飞边、不歪斜、不跑墨，颜色均匀，不存在漏印等问题。
Printing layout should conform to the requirements of the design documents, the writing complete, clear and without flash, skew, ink, uniform color, there is no error, etc.
- 3、纸箱成型后，箱型方正、四角坚挺、不脱胶，箱盖、箱体与底座应配合整齐。
Carton forming, the box, the four strong, founder not degum, lid, body and the base should cooperate in order.
- 4、同一批次颜色均匀一致。
The same batch color uniform.

旧底图总号	
底图总号	
日期	签字

					纸板箱侧面面板结构图 Carton side panel structure	B0020032001			
标记	处数	更改文件号	签名	日期		阶段标记 MPS		重量 Weight	比例 Scale
设计	袁卫波	2017.06.12	标准化	高海洋		S	A	B	1:1
校对	袁晓辉	2017.06.12	审核	宋准科		页码 Page		总页数 Total	
工艺	宋准科	2017.06.12	批准	孙大强	1		1		
					山东圣阳电源股份有限公司 SHANDONG SACRED SUN POWER SOURCES CO.,LTD				